



SATURS

Valērijs Reingolds	Starptautiskā zinātniskipraktiskā konference: «Zinātne. Tiesības. Stabilitāte», «Sabiedrība. Cilvēks. Drošība 2015» «Izaicinājumu un iespēju laiks: problēmas, risinājumi, perspektīvas.» 4
Dmitrijs Demidovs	Starptautisko privāttiesību normu piemērošana Singapūras Republikas juridiskajā praksē 6
Aleksandrs Baikovs	Starptautisko komercstrīdu izšķiršanas tiesiskā regulējuma mehānisms: teorijas un prakses jautājumi 15
Valērijs Reingolds Vladimirs Dolotovs	Societas Privata Europaea: projekta attīstība 34
Olga Bumažnikova	Īpašuma apgrūtināšanas principi Krievijas Federācijas privāttiesībās 45
Mehti Šarifov	Valsts suverenitāte mijiedarbībā ar transnacionālajām korporācijām un starptautiskajām nevalstiskajām organizācijām 53
Georgios Prodromou	Kosmisko darbību regulējoši nacionālie normatīvie akti 59
Seižans Džumaševs	Problēmas ar izpirkuma maksas noteikšanu, veicot zemes piespiedu atsavināšanu valsts vajadzībām 66
Tatjana Jurkeviča	Elektronisko pierādījumu jēdziens civilprocesā 75
Ināra Brante	Tiesību noilguma termiņa piemērošanas problēmas komercdarījumos 84

Šajā numurā publicēti raksti no starptautiskās zinātniski praktiskās konferences «Zinātne. Tiesības. Stabilitāte» 2015.
Organizators: Baltijas Starptautiskā akadēmija

Visi raksti ir recenzēti atbilstoši Latvijas Zinātnes padomes prasībām. Recenzijas ir pieejamas žurnāla redakcijā.
Autoru viedoklis var nesakrist ar redakcijas viedokli.
Par faktu pareizību atbild rakstu autori.

Žurnālā ievietoto rakstu pārpublicēšana iespējama tikai ar redakcijas atļauju.
Citēšanas gadījumā atsauce uz «Baltijas Juridisko žurnālu» ir obligāta.



The Founder and Publisher: Ltd «Baltic International Academy»
Nr.of Reg. Nr.4000310180, Address: Lomonosova 4, Riga, Latvia, LV-1019

CONTENTS

Valery Reingold	International scientific-practical conference: «Science. Law. Stability», «Society. Man. Safety 2015», «Time of challenges and opportunities: problems, solutions and prospects» 4
Dmitry Demidov	Application of the rules of private international law in the legal practice of the Republic of Singapore 6
Alexander Baykov	Legal Regulatory Mechanisms of Settling International Commercial Disputes: Issues of Theory and Law Enforcement Practice15
Valery Reingold Vladimir Dolotov	Societas Privata Europaea: the Development of the Project 34
Bumazhnikova Olga	Principles of encumbrance of property in private law of the Russian Federation 45
Mekhti Sharifov	The state sovereignty in the interaction of state and multinational corporations and international non-governmental organizations 53
Georgios Prodromou	National Legislation Regulating Space Activity 59
Seitzhan Jumashev	Problems of determining the repurchase price at compulsory acquisition of land properties for state needs 66
Tatjana Jurkeviča	The concept of electronic evidence in civil proceedings 75
Inara Brante	Application problems of claim limitation period for claims arising from commercial transactions 84

**The present issue of the journal presents the report of the International Scientific and Practical Conference
«Science. Law. Stability» 2015.
The host organization: Baltic International Academy**

All articles in peer reviewed according to the requirements of the Latvian Council of Science. Reviews are available in the magazine.
The point of view of the authors may not coincide with the editorial board. For the accuracy of the facts and information responsibility
of the authors.

Reproduction of any materials is permitted only with prior consultation with the editors.
In the case of citation, a reference to the «Baltic Journal of Law» is required.



Учредитель и издатель: SIA «Baltijas Starptautiskā akadēmija»
регистрационный №4000310180, ул.Ломоносова 4, Рига, Латвийская Республика, LV-1019

СОДЕРЖАНИЕ

Валерий Рейнгольд	Международные научно-практические конференции: «Наука. Право. Стабильность», «Общество. Человек. Безопасность. 2015», «Время вызовов и возможностей: проблемы, решения, перспективы» 4
Дмитрий Демидов	Применение норм международного частного права в юридической практике Республики Сингапур 6
Александр Байков	Механизм правового регулирования разрешения международных коммерческих споров: вопросы теории и правоприменительной практики 15
Валерий Рейнгольд Владимир Долотов	Societas Privata Europaea: развитие проекта 34
Бумажникова Ольга	Принципы обременения имущества в частном праве Российской Федерации 45
Мехти Шарифов	Государственный суверенитет при взаимодействии государства с транснациональными корпорациями и международными неправительственными организациями 53
Георгиос Продрому	Национальное законодательство, регулирующее космическую деятельность 59
Сейтжан Джумашев	Проблемы определения выкупной цены при принудительном изъятии земельных участков для государственных нужд 66
Татьяна Юркевич	Понятие электронных доказательств в гражданском процессе 75
Инара Бранте	Проблематика применения срока давности к требованиям, вытекающим из коммерческих сделок 84

В настоящем выпуске опубликована часть материалов международной научно-практической конференции
«Наука. Право. Стабильность» 2015.
Организатор: Балтийская Международная академия.

Все статьи рецензированы в соответствии с требованиями Латвийского Совета по науке. Рецензии доступны в редакции журнала.
Точка зрения авторов может не совпадать с точкой зрения редакционной коллегии.
За достоверность фактов и информации ответственность несут авторы.

Перепечатка материалов допускается только по согласованию с редакцией. В случае цитирования,
ссылка на «Балтийский юридический журнал» обязательна.